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Interpelacje

l. Mieszkaricy Michelina zr"vracaj4 uwagp na wyboje w ulicy Paprociej na
odcinku migdzy ulicami Trawiast4 a Michelirisk4.

2- Mieszkaricy ulicy Kukutczej dopominaj4 sig utwardnienia ich drogi, tak jak
innych ulic na osiedlu Michelin.

3. Proszg o informacJ1, czy prezydent Miasta w ramach swoich dotychczasowych
uprawni eri zwolnil z placenia podatku od n ieruchomoici przedsigbiorc6w
naszego Miasta? JeSli tak, to proszg o podanie nazw firm, kt6re zostaly
zwolnione ztej daniny w tym roku kalendarzowym.

4. Dlaczego Miasto Woclawek nie potrafi poprawnie zloiryc do wojewody
kujawsko-pomorskiego wniosku o pozwolenie na budowg dotycz4cego
koniecznego remontu i przebudowy jezdni na prz€prawie drogo**j pl*u
wloclawskq zaporg. Kolejne wnioski skladane przezprezyderrta pozlstaj 4bez
rozpoznania, bo nie spetniajq wymaganych kryteri6w.Czy Miasio srai na to,
by \v kolejnym roku nie wykorrystac dotacji rzqdowej, blisko 4 mln zl nato
zadanie. Czy w Urzgdzie Miasta nie ma juz kompetentnej osoby potrafiqcej
prawidlowo zlo|yc wniosek wraz ze stosownymi dokumintami. 'ia karygodna
sytuacja moze skutkowac zamknigciem przeprawy drogowej i narazeniem

,.---..., 
brd"etu Miasta na niepowetowane straty.

i S.JKierowcy narzekajq na wyboje w jezdni p6lnocnej ul. Wroniej na odcinku od
&y*Iqs^ep, "

Z powa2aniem

Janusz Dgbc4yiski


